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z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Ligota , które odbyło sięw dniu 25.09.2020r.

w sali OSP w Ligocie.

Ad.1

Zebrantę otwarł sołtys Ligoty p. Stanisław Słowik witając przybyłych gości oraz
wszystkich zebranych.

Ad.2

Sołtys przedstawtł porządek obrad (w załączerriu), który został przyjęty
jednogłośnie.

Ad.3

Na selaet arzy zebrania sołtys zaproponował p. Krystyn ę Zioberczyk i p. Jerzego
Bozka. Propozycj e przyj ęto jednogłośnie.

Ad.4

Do komisji uchwał i wnioskow zapropollowano p.MarcinaDzlkl, p. Jana Londzina
oraz p. Henryka Hessa. Propozycj e przyjęto jednogłośnie.

Ad.5

Protokoł z poprzedrriego zębrania został Wzyjęty jednogłośnie.

Ad.6

Kolejnym puŃtem zebranta było sprawozdanie soĘsa z wykonania uclrwał z
poprzedniego zebrania i pracy między zębraniami. Sprawozdanie zostało przyjęte
bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących się.

Ad.7

Następnie sołtys przedstawił propozy cje podziału środkow w ramach funduszu
sołeckiego na202I r, i przeczytał projekt uchwały (w załączeniu ).
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Zebtante \Viejskie w Ligocie podjęło uchr,vałę pruy jednyrn głosie rł,strzyrtlująCym

się.

Ad.8

W następnym punkcie zebrania sołtys przedstawił propozycje podziaŁr środkow
finansowych do dyspozycji sołectwa Ligota na 202I r.

- Przedstawicielki Rady Rodzicow przy SP 2 w Ligocie -Miliardowicaclr
( /, 

) zapytały o podział środkow ptzeznaczonych
dla SP3 w Ligocie - Burzej w kwocie 3 tys.złotych na zakup stołow pingpongowych,
które w tej samej kwocie są sfinansowane w ramach firnduszu sołeckiego.

-odpowiedź sołtysa p,Stanisława Słowika - wszystkie trzy szkoły w
sołectwie są finanso\Mane w takiej kwocie po kolei. Najpierw takie środki otrzymała
SP2, w zeszłymroku SP1 -na zakup garażu, więc w tym roku przypadło dla SP3 w
Ligocie, gdziejest zapotrzebowanie na nowe stoĘ dla trenuj ących tenis stołowy.

_ Panie zakwestiorrowaĘ równiez kwotę 800 zł na zakup nagrod dla uczniów
jako zby niską. Zaproponowały, by obnizyc kwotę 9 tys.zł na budowę chodnikaprzy
ui. Powstańcow Sląskich i tyrn sposobem zwtększyc pulę na nagrody do 1 tys.zł

- Propozycję poddano głosowaniu. Za -było 7 osób, przectw -l2,
wstrzymało się -8 osób. Niniejszym wniosek nie przeszedł.
Na tym zakończono dyskusję w tej części zebtans,a i sołtys przeczytał projekt
uchwały (w załączeniu ).
Zebrante Wiejskie w Ligocie podjęło uchwałę przy 7 głosie przeciw i 5

wstrzymujących się,

Ad.9

W kolejnym punkcie zębranta Rada Sołecka przedstawlła propozycje zadań do

budzetu Gminy Czechowi cę -Dziędztcę
- ponownie panie / Zabrały głos, ze konieczne 1est, aby
zamiast retnontu daclru z adaptaclą sal wykonac rozbudowę poddasza w SP2
Niiliardowicach
- odp.burnistrza p.M. Koło czka -zaplanowany remont dachu to kwota ok.300 tys,zł,
a rozbudowa kosztowałaby w przybliżeniu tak jak w Bronowie ok.4, 5 nrln złotych.
Obecnie takie kwoty nie są mozliwe do zrealizowania. Rozbudowana w swoim
czasle szkoła w Zabrzegu, poki co jest w stanię przyją dzięct rowniez z Miliardowic.

-J- _ postulował o retnont uiic, a nie ich permamentne łatante.
Wykazywanie rok w rok tych samych ulic powinno skłaniaó do działań konkretnych
w tyrn kierurrku,

- odp.odp.bunlristrza p.M. Kołoczka - remontowane są najpierw
najwazniej sze z ulic, które są łącznikami rniędzy sołectwatni, te głowniejsze. Potem
przyjdzie czas na te mniejsze.
- odpowie dzi udzidrił rowniez burnristrz p.M. Błacliut, ktory potwierdził znajomośc
problernu , ale zaznaczył, tż te drogi są najczęściej drogami powiatowymi, ktorych
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retnol]t glllina zawsze dofirransorł.uje. Ieżeli pow,iat się w-ynv,iąze, to wtedy ze
zobolvtązania, to rvtedy zostaje nam na nasze mniejsze drogi.

Następnie poddano głosowaniu propozycję uclrwały ( w załączentu), ktorą Zebranie
Wiej ski e w Ligocie przyj ęŁo j edno głośrrie.

Ad. 10

l{astępnie sołtys przedstawił projekt uchwaĘ przedstawiającej propozycj e zadań do
budzetu Por,viafu Bieiskiego.

- P, -zabrał głos w sprawie wyczekiwanego przęz mieszkańców
chodnika przy ulicy Ligockiej, którego budowę posfuluje juz od 10 lat tj.od czasu
Powodzi w 2010 r. Wtedy obiecano realtzację tego zadantajako inwestycję w
ramach działań p opowodziowych.

- odp. burmistrza p.M, Błachuta - powiat oznajmlł, że niębędzie robił
chodników zrzucając cały balast na gminy. Część ul.Ligockiej (odul. Rakowej do
mostu na Wapiennicy) nie była uwzględniona w projekcie modernizacji drogi w
ramach skutków popowodziowych. Wykonalismy projekt i fundusze nam się
skończyły, gdyż na samą oświatę potrzebuj emy 2 mln złotych, żeby jąutrzymać do
końca roku.

- P. -. llie kwestionował faktu , ze inwestuje się w miasto, (biblioteka,
Parki) a7ęzwraca uwagę, iżbezpieczenstwo mieszkańcow jest nadrzędną wartością.
- odp. burmistrza p.M. Błachuta - na wszystkie te inwestycje w mieście
otrzymaltŚmy dofinansowanie z unii, a nie można pieniędzy unijnych przekazac na
budowę chodników. Zlikwidowaliśmy filie biblioteki, ktore generowaĘ koszĘ. W
nowej siedzibie zastosowane są odnawialn e żrodła energii, więc ldziemy w kierunku
oszczędnoŚci, Tutaj udało się wykon ac zatokę autobusow ą dlapodniesienia
bezpteczenstwa. Tęraz realizujemy budowę miejsc, gdzie odpoczlłvaó będą fysiące
mieszkańców miasta.

}'{astępnie nastąpiło głosowanie, którym Zębrante Wiejskie w Ligocie przyjęło
uclrwałę j ednogłośnie.

Ad.11

w punkcie dyskrrsja i wolne wnioski poruszono następujące sprawy:
- P.l - poinfotmował o zntszczonych barierkach na moście Jasienicy

\Ą/ rejonie tzw. ,,Sokołów"
- p., :r,vrócił uwagę rra brak uzupełnień asfahu podczas łączenta

nawierzchni po pracach kanalizacyjnych oraz na absurdalnośó wykonyłvania
tzw.sfudni zanikowych na terenie zalewowyrn .

- Burrrristrzap.M. Błachut wyjaśriił zebtanym definicję terenow zalewowyclr
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olaz istoie studni cliłonnycir, jako rc-l:wLązanie bardziej dla tererrow pLaszczystych i
ptzępŁlszczainycii gleb, W prawie budowlanyn jest zapis o zagospodarowaniu wód
opadowl,ch. Decyzyjność w tych sprarł,ach spocz}ava jednak na starostrł,ie
Powiatowym,

z kolei zaprosił wszystkich seniorow do kandydowania do-p
Gminnej Rady Seniolów

- p, zapyźaŁa o losy kanaltzacli w Bronowie
- odp. butmistrza p.M. Błaclruta sprowadziła się do wfłumaczenla kolejriych

etapow procesu realizacji inw,estycji jaką jest wprorvadzenie kanall,zacji na kolejrrych
obszarach naszej gminy.(tzw. wspołczynnik koncentracji) Proces pozyskiwania
funduszy, r.l,kładu PIM- u oraz WTOS -u Po zakończeniu tego etapu dotacii urrijnej
dopiero po 2023 r, rozpoezrriemy następne starania o poszeTzenie kanalizacji.

- p. - po raz kolejny zapfiała na jakirn etapie od
poprzedntego Zebrania Wiejskiego jest Plan Zagospodarowania Przestrzennego dla
Ligoty

- odp. Burmistrza- urbaniści wykonuja projekty, wojewoda zatwierdza, apo
drodzę wiele innych insty.tucjizatwierdza ten plan zagospodrownnia.Cały plan tr.wa
bardzo dfugo. Dodatkowo okres pandemii spowolnił kontakty z wykonawcami tych
prac planisĘczrrych, Podsurnorł.ując - procedura została wydfuzona o caĘ rok,

Ad.12.

Przewodnl,czący Kornisji Uchwał i Wnioskow odczytał wnioski i uchwały, ktore
zostŃy podjęte jednogłośnie. (w załączenlu)

Ad. 13

Na tym zebranie zakohczono. Pan Sołtys podziękował zaudział wszystkim
przybyłym.
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Animizacja danYch osobowych osób nie będących członkami Rady Sołeckiej - na podstawie art. 5
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ( t.j. Dz. lJ z2Ot9 r. poz.7429)
Animizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela partyka-Dzida
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Porządek Zebrania Wiejskiego Sołectwa Ligota w dniu 25.09.2a2Or.

1.Otwarcie i stwierdzenie prawomocności zebrania.

2. Przedstawienie porządku zebra n ia.

3.Wybór sekreta rza zebra nia.

4.Wybór komisji uchwał iwniosków

5.Przyjęcie protokołu z popnedniego zebrania.

6.5prawozdanie Soitysa z wykonania uchwał z poprzedniego zebrania i pracy między

zebraniami.

7.Propozycje podziału środków w ramach funduszu sołeckiego na 202lr.

8.Propozycje podziału środków finansowych do dyspozycjisołectwa Ligota na ?O2lr.

9.Propozycje zadań do budżetu gminy na 2O2!r ,

10. Propozycje zadań do budżetu powiatu na 202Lr.

11.Sprawy bieżące, dyskusja wolne wnioski.

12.Podjęcie uchwał w sprawie zgłoszonych wniosków.

13.Za mknięcie zebra nia.
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